
Nr OR-BR.0002.27.2017 

PROTOK6L Nr XXVIII2017 
z dwudziestej si6dmej Sesji Rady Gminy i Miasta Kozieglowy 

odbytej w dniu 26 stycznia 2017 r. w godzinach 15,00-16,50 
w Urz~dzie Gminy i Miasta Kozieglowy 

Uchwaly podj~te na sesji: 

1. Uchwala Nr 181IXXVIII2017 w sprawie zmian uchwaly budzetowej Grniny i Miasta 

Kozieglowy na 2017. 

2. Uchwala Nr 182IXXVII/2017 w sprawie ustalenia oplat za korzystanie z wychowania 
przedszkolnego w przedszkolach publicznych dla kt6rych organern prowadz1lcyrn jest 

\ Grnina i Miasto Kozieglowy. 

3. Uchwala Nr 183IXXVII/2017 w sprawie udzielenia pornocy finansowej Powiatowi 

Myszkowskiernu na dofinansowanie wydatk6w zwil\Zaflych z udostlepnieniern danych 
przestrzennych zgromadzonych w rejestrze publicznym. 

4. Uchwala Nr 184IXXVlI/2017 w sprawie zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie 

w wodle i zbiorowe odprowadzanie sciek6w. 

5. Uchwala Nr 185IXXVIII2017 w sprawie nadania nazwy ulicy w rniejscowosci Mysl6w. 

6. Uchwala Nr 186IXXVII/2017 ustalenia szczeg610wych warunk6w przyznawania 
i odplatnosci za uslugi opiekuilcze i specjalistyczne uslugi opiekuncze, z wyl1lczeniern 
specjalistycznych uslug opiekuilczych dla os6b z zaburzeniami psychicznyrni oraz 

szczeg610wych warunk6w cz,<sciowego lub calkowitego zwolnienia z oplat oraz trybu ich 

pobierania. 

7. Uchwala Nr 187IXXVII12017 w sprawie zasad wynajrnowania lokali rnieszkalnych 
wchodz1lcych w sklad rnieszkaniowego zasobu grniny. 

8. Uchwala Nr 1881XXVII/2017 w sprawie przyj,<cia wieloletniego programu 
gospodarowania rnieszkaniowym zasobem Gminy i Miasta Kozieglowy w latach 2017-

2021. 

9. Uchwala Nr 189IXXVII/2017 w sprawle projektu dostosowania sieci szk61 
podstawowych i gimnazj6w do nowego ustroju szkolnego. 

Uchwaly stanowi1l zal1lczniki nr 1 - 9 do protokolu. 



Radnych obecnych na Sesji : 14 
Radny nieobecny: Pan Dariusz Stula. 
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Obradorn sesji przewodniczyla Przewodnicz~ca Rady Grniny 
Pani Joanna Kolodziejczyk. 

Protokolant: Urszula Dyja. 

Spoza Rady w sesji uczestniczyli: 

Burrnistrz Grniny i Miasta Pan Jacek Sl~czka 
Zast~pca Burmistrza Pan Piotr Kolodziejczyk 
Skarbnik GiM Pani J adwiga Matyja 
Sekretarz GiM Pan KrzysztofB<jk 

Miasta Kozieglowy 

Radni Rady Powiatu w Myszkowie: Pani Wieslawa Machura, Pan Mariusz Morawiec 
Dyrektor ZEAOS Pani Katarzyna Zychowicz 
Pracownik socjalny G-M Osrodka Pornocy Spolecznej Pani Ewa Kozlowska 
Dyrektor Zespolu Uslug Kornunalnych Pan Zbigniew Polak 
Kierownicy referat6w Urz~du GiM Kozieglowy 

Przewodnicz~cy Samorz~du Mieszkanc6w Koziegl6w i Rosochacza oraz sohysi 

Porzadek obrad Sesji podany w zawiadomieniu 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawornocnosci. 
2. Przyj~cie protokolu z poprzedniej sesji. 
3. Powolanie Kornisji Uchwal i Wniosk6w. 

4. Podj~cie uchwaly w sprawie zmian w budzecie Grniny i Miasta Kozieglowy na 2017 r. 
5. Podj~cie uchwaly w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej. 
6. Podj~cie uchwaly w sprawie udzielenia pornocy finansowej Powiatowi Myszkowskiernu 

na dofinansowanie wydatk6w zwil\ZMych z udost~pnieniern danych przestrzennych 
zgromadzonych w rejestrze publicznyrn. 

7. Podj~cie uchwaly w sprawie zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodl; 
i zbiorowe odprowadzanie sciek6w. 

8. Podj~cie uchwaly w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowosci Mysl6w. 
9. Podj~cie uchwaly w sprawie ustalenia szczeg610wych warunk6w przyznawanm 

i odplatnosci za uslugi opiekuncze i specjalistyczne uslugi opiekuncze, z wyl~czeniern 
specjalistycznych uslug opiekunczych dla os6b z zaburzeniami psychicznyrni oraz 

szczeg6lowych warunk6w cz~sciowego lub calkowitego zwolnienia z oplat oraz trybu ich 

pobierania. 
10. Podj~cie uchwaly w sprawie zasad wynajrnowania lokali mieszkalnych wchodz~cych 

w sklad rnieszkaniowego zasobu grniny. 
11. Podj~cie uchwaly w sprawie przyj~cia wieloletniego prograrnu gospodarowania 

rnieszkaniowyrn zasobern Gminy i Miasta Kozieglowy w latach 2017-2021. 
12. Sprawozdanie Burmistrza Gminy i Miasta z dzialalnosci w okresie mi~dzysesyjnyrn. 
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13. Inforrnacja Przewodniczl\ccej Rady Gminy Miasta 0 dzialaniach podejmowanych 

w okresie mi~dzysesyjnym. 
14. Interpelacje i zapytania radnych. 
15. Wolne wnioski. 

16. Zakonczenie obrad 27 Sesji. 

Porzl\cdek obrad sesji stanowi zall\ccznik nr 10 do protokolu. 

Przebieg obrad: 

Ad. pkt 1 

Przewodniczl\cca Rady Gminy i Miasta Kozieglowy Pani Joanna Kolodziejczyk 
dokonala otwarcia sesji, powitala przybylych na sesj~ radnych, zaproszonych go sci oraz 

wszystkich zebranych. 
Przewodniczl\cca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk stwierdzila, ze sesja jest prawomocna. 
Zgodnie z listl\c obecnosci w sesji uczestniczylo 14 radnych . 

Listy obecnosci radnych i sohys6w i stanowil\czall\cczniki nr 11,12 do protokolu. 

Pani Przewodniczl\cca Rady zaproponowala dokonanie zmian w porzl\cdku obrad sesji: 

1) w zwi¥ku z tym, ze nie zachodzi koniecznos6 dokonywania zmian w Wieloletniej 
Prognozie Finansowej zaproponowala wykreslenie z porzl\cdku obrad projektu 
uchwaly w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej ( pkt 5) , 

2) rozszerzenie porzl\cdku obrad 0 podj~cie uchwaly w sprawie ustalenia oplat za 

korzystanie z wychowania przedszkolnego w przedszkolach publicznych dla kt6rych 
organem prowadzl\ccymjest Gmina i Miasto Kozieglowy - jako pkt 5. 

3) rozszerzenie porzl\cdku obrad 0 projekt uchwaly w sprawie projektu dostosowania sieci 
szk61 podstawowych i gimnazj6w do nowego ustroju szkolnego - jako pkt 12 
i przesuniecie pozostalych. 

Radni rue zglaszali uwag do przedstawionej propozycji zmiany porzl\cdku obrad. 

Porzl\cdek obrad wraz z zaproponowanl\c zmianl\c zostal przyj~ty 14 glosami "za" jednoglosnie . 

Uchwalony porzadek obrad Sesji: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocnosci. 
2. Przyj~cie protokolu z poprzedniej sesji. 
3. Powolanie Komisji Uchwal i Wniosk6w. 
4. Podj~cie uchwaly w sprawie zmian w budzecie Gminy i Miasta Kozieglowy na 2017 r. 
5. Podj~cie uchwaly w sprawie ustalenia oplat za korzystanie z wychowania 

przedszkolnego w przedszkolach publicznych dla kt6rych organem prowadzl\ccym jest 
Gmina i Miasto Kozieglowy. 
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6. Podj«cie uchwaly w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 
Myszkowskiemu na dofinansowanie wydatk6w zwil\Zanych z udost«pnieniem danych 
przestrzennych zgromadzonych w rejestrze publicznym. 

7. Podj«cie uchwaly w sprawie zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wod« 
i zbiorowe odprowadzanie sciek6w. 

8. Podj«cie uchwaly w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowosci Mysl6w. 
9. Podj«cie uchwaly w sprawie ustalenia szczeg6lowych warunk6w przyznawania 

i odplatnosci za uslugi opiekuncze i specjalistyczne uslugi opiekuitcze, 
z wyhlczeniem specjalistycznych uslug opiekuitczych dla os6b z zaburzeniami 
psychicznymi oraz szczeg610wych warunk6w cz«sciowego lub calkowitego 
zwolnienia z oplat oraz trybu ich pobierania. 

10. Podj«cie uchwaly w sprawie zasad wynajmowania lokali mieszkalnych wchodz!tcych 
w sklad mieszkaniowego zasobu gminy. 

11. Podj«cie uchwaly w sprawie przyj«cia wieloletniego programu gospodarowania 
mieszkaniowym zasobem Gminy i Miasta Kozieglowy w latach 2017-2021. 

12. Podj«cie uchwaly w sprawie projektu dostosowania sieci szk6l podstawowych 
i girnnazjow do nowego ustroju szkolnego. 

13. Sprawozdanie Burmistrza Gminy i Miasta z dzialalnosci w okresie mi«dzysesyjnym. 
14. Informacja Przewodnicz!tcej Rady Gminy i Miasta 0 dzialaniach podejmowanych 

w okresie mi«dzysesyjnym. 
15. Interpelacje i zapytania radnych. 
16. Wolne wnioski . 
17. Zakoitczenie obrad 27 Sesji. 

Ad. okt 2 

Przewodnicz!tca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk poinformowala, ze protok61 
z poprzedniej Sesji wywieszony byl w Urz«dzie Gminy i Miasta , kazdy z radnych mial 
mozliwosc zapoznania si« z nim. Radni nie zglaszali uwag do protokolu z dwudziestej 
szostej sesji, kt6ra odbyla sil< w dniu 29 grudnia 2016 r. 
Protok61 z poprzedniej Sesji przyjl<ty zostal przyjl<ty 14 glosami "za" (jednoglosnie). 

Ad. okt 3 

Rada Gminy i Miasta Kozieglowy jednoglosnie powolala Komisjl< Uchwal Wnioskow 
w skladzie: 

1. Pan Andrzej Szostak 
2. Pani Jadwiga Baliitska. 
3. Pani Gra:i:yna Sitek 
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Ad. pkt 4 

Pan Andrzej Sz6stak przedstawil projekt uchwaly w sprawie zmlan w budzecie 
Gminy i Miasta Kozieglowy na rok 2017 (zahl.cznik ill 13 do protokolu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

Uchwala Nr 181IXXVIII2017 w sprawie zmian uchwaly budzetowej Gminy Miasta 
Kozieglowy na 2017 rok zostala przyj.,:ta 14 glosami "za" (jednoglosnie). 

Ad. pkt 5 

Pani Jadwiga Baliilska przedstawila projekt uchwaly w sprawie ustalenia oplat za 
korzystanie z wychowania przedszkolnego w przedszkolach publicznych, dla kt6rych 
organem prowadzl\.cym jest Gmina i Miasto Kozieglowy (zall\.cznik ill 14 do protokolu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

Uchwala Nr 182IXXVIII2017 w sprawie ustalenia oplat za korzystanie z wychowania 
przedszkolnego w przedszkolach publicznych, dla kt6rych organem prowadzl\.cym jest Gmina 
i Miasto Kozieglowy zmian zostala przyj.,:ta 14 glosami "za" (jednoglosnie). 

Ad. pkt 6 

Pani Grai:yna Sitek przedstawila projekt uchwaly w sprawie udzielenia pomocy 
finansowej Powiatowi Myszkowskiemu na dofinansowanie wydatk6w zwil\Zanych 
z udost.,:pnieniem danych przestrzennych zgromadzonych w rejestrze pUblicznym ( zall\.cznik 
nr 15 do protokolu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

Uchwala Nr 1831XXVII/2017 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 
Myszkowskiemu na dofinansowanie wydatk6w zwil\Zanych z udost.,:pnieniem danych 
przestrzennych zgromadzonych w rejestrze publicznym zostala przyj.,:ta 14 glosami "za" 
(jednoglosnie ). 

Ad. pkt 7 

Pan Andrzej Sz6stak przedstawila projekt uchwaly w sprawie zatwierdzenia taryf za 
zbiorowe zaopatrzenie w wod.,: i zbiorowe odprowadzanie sciek6w ( zall\.cznik ill 16 do 
protokolu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

Uchwala Nr 1841XXVII/2017 w sprawie zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie 
w wod.,: i zbiorowe odprowadzanie sciek6w zostala przyj.,:ta 14 glosami "za" Gednoglosnie) . 



6 

Ad. pkt 8 

Pani Jadwiga Balinska przedstawila projekt uchwaly w sprawie nadania nazwy ulicy 
w miejscowosci MysI6w ( zaIltcznik nr 17 do protokolu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

Uchwala Nr 18SIXXVII/2017 w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowosci Mys16w 
zostala przyj~ta 14 glosami "za" (jednoglosnie) . 

Ad.pkt9 

Pani Grai:yna Sitek przedstawila projekt uchwaly w sprawie ustalenia szczeg610wych 
warunk6w przyznawania i odplatnosci za uslugi opiekuncze i specjalistyczne uslugi 
opiekuncze, z wyIltczeniem specjalistycznych uslug opiekunczych dla os6b z zaburzeniami 
psychicznymi oraz szczeg610wych warunk6w cz~sciowego lub calkowitego zwolnienia 
z oplat oraz trybu ich pobierania (zalltcznik nr 18 do protokolu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

Uchwala Nr 1861XXVII/2017 w sprawie ustalenia szczeg6Iowych warunk6w przyznawania 
i odplatnosci za uslugi opiekuncze i specjalistyczne uslugi opiekuncze, z wyIltczeniem 
specjalistycznych ushlg opiekunczych d!a os6b z zaburzeniami psychicznymi oraz 
szczeg6Iowych warunk6w cz~sciowego lub calkowitego zwolnienia z oplat oraz trybu ich 
pobierania zostala przyj~ta 14 glosami "za" (jednoglosnie) . 

Ad. pkt 10 

Pani Jadwiga Balinska przedstawila projekt uchwaly w sprawie zasad 
wynajmowania lokali mieszkalnych wchodzltcych w sklad mieszkaniowego zasobu gminy 
( zalltcznik nr 19 do protokolu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

Uchwala Nr 1871XXVII/2017 w sprawie zasad wynajmowania lokali mieszkalnych 
wchodzltcych w sklad mieszkaniowego zasobu gminy zostala przyj~ta 14 glosami "za" 
(jednoglosnie) . 

Ad. pk. 11 

Pani Grazyna Sitek przedstawila projekt uchwaly w sprawie przyj~cia wieloletniego 
programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy i Miasta Kozieglowy w latach 
2017-2021 ( zaIltcznik nr 20 do protokolu). 
Radni nie wnosili uwag do proj ektu uchwaly . 

Uchwala Nr 1881XXVII/2017 w sprawie zasad wynajmowania lokali mieszkalnych 
wchodzltcych w sklad mieszkaniowego zasobu gminy zostala przyj \eta 14 glosami "za" 
(jednoglosnie) . 
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Ad. pkt 12 

Bunnistrz Pan Jacek Sll(czka poinfonnowal, ze nowe prawo oswiatowe likwiduje 
gimnazja i naleZy dostosowae sil( do nowych wymagail . Projekt uchwaly byl konsultowany 
z Delegatur~ Kuratorium Oswiaty w CZl(stochowie. Uchwala tylko porz~dkuje przyszly stan 
prawny i nie powoduje jakiejkolwiek zmiany w dotychczas obowi!\Zuj~cych obwodach szk61 
podstawowych i nie ogranicza stopnia organizacji szk61, kt6re funkcjonowae bl(d~ 

od 1 wrzesnia 2017 roku . Powtarzane s~ jedynie istniej~ce juz zapisy dotycz~ce obwod6w. 
Uchwala bl(dzie przedmiotem konsultacji spolecznej, bl(dzie opiniowana przez zwi!\Zki 
zawodowe i Kuratorium Oswiaty. Do koilca marca br. Rada Gminy i Miasta podejmie 
zasadnicz~ uchwall( w sprawie dostosowania sieci szk61 do nowych wyzwail oswiatowych. 
Uchwala zaproponowana w dniu dzisiejszym zawiera organizacjl( pracy szk61 w okresie 
przejsciowym w latach 2017/2018 i 2018/2019. P6iniej funkcjonowae juz bl(d~ tylko peine 
szkoly podstawowe, z now~ podstaw~ programow~. Gimnazja w Lgocie G6mej i Piilczycach 
wejd~ w kontynuacjl( szkoly podstawowej. Zesp6l Szk6l w Kozieglowach oparty zostanie 0 

szkoll( podstawow~ i prowadzone na zasadzie porozumienia Liceum Og61noksztalc~ce. 

Podjl(cie zaproponowanej uchwaly nie swiadczy, ze decyzja rodzicow bl(dzie w jakis spos6b 
ograniczana. Bl(dzie oczywiscie musiala bye brana pod uwagl( przy rekrutacji zar6wno klas 
pierwszych jak i kontynuacji nauki w klasach si6dmych i 6smych . lezeli dzieci uczl(szczaj~ 
do innych obwod6w niz przypisane, a nie powoduje to koniecznosci podzialu klasy na dwa 
oddzialy, w6wczas wyraZana jest na to zgoda . Jest kilka miejscowosci w kt6rych rodzice 
indywidualnie posylaj~ dzieci do innych szk61 , i tak z Rosochacza cZl(se dzieci uczl(szcza 
do szkoly w SiedIcu DUZym, z Koziegl6wek - Ordonu cZl(se dzieci uczl(szcza do Koziegl6w 
i Lgoty G6mej, miejscowose Milose przypisana jest do Koziegl6w , a cZl(se dzieci uczl(szcza 
do Lgoty G6mej. Przyjl(ta w 2004 r. uchwala Rady Gminy i Miasta Kozieglowy, kt6ra m6wi 
o przyporz~dkowaniu dzieci do obwod6w zostala w obecnej uchwale powielona. 
Pozostawiono te same obwody. 

Pan Andrzej Szostak przedstawil projekt uchwaly w sprawie projektu dostosowania 
sieci szkol podstawowych i gimnazj6w do nowego ustroju szkolnego ( zal~cznik ill 21 do 
protokolu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

Ucbwala Nr 1891XXVII/2017 w sprawie projektu dostosowania sieci szkol podstawowych 
i gimnazjow do nowego ustroju szkolnego zostala przyjl(ta 14 glosami "za" (jednoglosnie) . 

Ad. pkt 13 

Bunnistrz Pan Jacek Sll(czka przedstawil infonnacjl( 0 dzialalnosci w okresie 
mil(dzysesyjnym: 
- ustaIona w dniu dzisiejszym uchwala 0 obwodach szkolnych okreSla organizacjl( pracy 
szkol podstawowych na okres przejsciowy, a pozniej funkcjonowaly bl(d~ peine szkoly 8 
klasowe. To, ze przyjl(te s~ obwody szkolne nie oznacza, ze wola rodzicow bl(dzie 
ograniczana, bo bl(dzie brana pod uwagl( przy rekrutacji. Wspolnie z dyrektorami szkol 
wypracowana zostanie decyzja dotycz~ca przyjl(cia do szkoly dzieci spoza obwodu; 
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budynek komunalny w Rosochaczu bl(dzie zagospodarowany przez fundacjl( 
z CZl(stochowy - powstanlt tam warsztaty zwil\cZane z aktywizacjlt zawodow:t; 
- w Urzl(dzie GiM odby!a sil( narada z kierownikami referat6w i jednostek podleg!ych 
dotyczltca realizacj i budzetu na rok biezltcy. W chodzi bardzo istotna zmiana zwil\cZana 
z rozliczaniem podatku V AT i rozliczeniem ubieg!ych lat; 
- w zwil\cZku z przeksztalceniem dawnego ZEAOS-u, od nowego roku jednostka ta pracuje 
zgodnie z nowymi przepisami. Obecnie Pani Dyrektor wzmocni dzialania zWll\cZane 
z zarzltdzaniem oswiat:t; 
- odby!a sil( narada z dyrektorami szk6! dotyczltca funkcj onowania plac6wek oswiatowych 
w swietle zmian w prawie oswiatowym; 
- Gmina Kozieglowy zostala wytypowana do programu pilotazowego lider6w oswiaty. Przez 
dwa dni goscilismy przedstawicieli grupy lider6w oswiaty. Podzil(kowal dyrektorom szk6!, 
dyrektorowi przedszkola, nauczycielom i uczniom wizytowanych plac6wek oswiatowych za 
przyjl(cie gosci. Jest dumny , bo pokazalismy sil( gosciom z najlepszej strony, a opinie 
po wizycie slt budujltce. Wizytowane byly szko!y : w Piilczycach i Kozieglowach oraz 
Przedszkole w Kozieglowach. Podkreslil, ze w Gminie i MieScie Kozieglowy kazda szko!a 
wyr6:i:nia sil( w wielu obszarach . Jeszcze raz podzil(kowal za przygotowanie wizyty 
i konferencji; 
- w Sanktuarium Mzykach odby! sil( koncert noworoczny . Podzil(kowal wszystkim, kt6rzy 
zaangaZowali sil( w organizacjl( koncertu; 
- odbylo siC( spotkanie dotyczltce studium i planu zagospodarowania przestrzennego na 
kt6rym poruszano kwesti,< tworzenia przestrzeni dla zabudowy mieszkaniowej ( Rosochacz 
ul. Letniskowa). Jednak przeznaczajllcc teren pod zabudowC( mieszkaIliowlt dostC(pnosc do 
dr6g publicznych jest podstawowym warunkiem, a bywa to powaZllym problemem. 
Oczekiwania mieszkailc6w sllc takie, by dopuszczac pod zabudowC( nowe tereny , a ustawa 
o drogach nakreSla jednoznaczne zasady. Realizacja oczekiwail mieszkailc6w wi<\:i:e sil( 
r6wniez z doprowadzeniem oswietlenia, wodoci~u, kanalizacji. Sugestia jest taka, by 
podejmowac dzialania tam, gdzie mieszkailcy deklarujllc chC(c przekazania gruntu na 
infrastruktur,< drogowllc i towarzyszllccllc. Sllc wnioski mieszkailc6w , ale naleZy miec na uwadze 
uwarunkowania; 
- Gmina Kozieglowy w zakresie Regionalnych Inwestycji Terytorialnych Subregionu 
P61nocnego dziala w porozumieniu z Miastem Cz,<stochowa i realizacja zadail przebiega 
w tematach narzuconych przez Urzllcd Marszalkowski. Z Subregionem P61nocnym jest dobra 
wsp6lpraca, natomiast Powiat Myszkowski omija nas z kazdej strony. Podkreslil, ze Gmina 
Kozieglowy bez pomocy powiatu i tak sobie poradzi. Do wykorzystania sllc srodki , ale 
w naszym powiecie samorzllcdy dzielone sllc na lepsze i gorsze . Gmina Kozieg!owy 
skorzysta!a ze srodk6w na odnawialne zr6dla energii, ale jezeli srodki slb nalezy z nich 
korzystac. Tymczasem zostalismy wyeliminowani z innych projekt6w. Z budzetu Gminy 
Kozieg!owy udzielane sllc dotacje dla powiatu myszkowskiego , dokladamy do wszystkich 
zadail powiatu realizowanych na terenie naszej gminy . W 2016 roku pomoc dla powiatu 
wynosila ponad 640.000 zl. Powinnismy korzystac z pomocy i wsp61pracy z powiatem, a nie 
tylko dawac srodki na realizacj,< zadail powiatowych; 
- w roku biezltcym realizowany bC(dzie projekt oswietleniowy - wymiana oswietlenia 
na ledowe , mamy pozwolenie na budow,< , czekamy na rozpocz,<cie procedury przetargowej ; 
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- podzi«kowal mieszkailcom solectw za solidame podejscie do tematu regulacji stan6w 

prawnyeh drog; 

- odbywaly si« spotkania na temat przebiegu obwodnicy i ropoci~u na terenie Gminy ; 
- wchodzimy w nowy okres programowania, do 10.02.br. nalezy zlozye projekt kanalizacji 
sanitamej Lgoty Nadwarcie. Projekt jest dobrze napisany, wyrazil nadziej« ze zakwalifikuje 

si« do dofinansowania. 
Pan Marian Szmukier, w zwi¥ku ze zmianami w oswiacie, zapytal czy najmniejsze szkoly : 

w Siedlcu Duzym , w Gniazdowie i w Koziegl6wkaeh bled<\. mialy racj« bytu. Jesli stan<\. si« 
szkolami 8 klasowymi, naleZy doposaZye pracownie, urz<\.dzie pracownie chemiczne, 

fizyczne. Zapytal kto b«dzie finansowal wydatki z tym zwi¥ane. 
Burmistrz Pan Jacek Sl«czka wyjasnil, ze samorz<\.d musi bye przygotowany na dostosowanie 
pracowni przedmiotowych. 
Dyrektor Pani Katarzyna Zychowicz wyjasnila, ze jest rozporz<\.dzenie 0 subwencji 

oswiatowej , ale nie rna tam srodkow na doposazenie pracowni i nie mamy na to wplywu . 
W budzecie gminy zabezpieczono niewielkie srodki na doposazenie. 

Pan Burmistrz wyjasnil, ze niezalemie od wielkosci uczni6w szkoly VI klasowe stan<\. si« 
VIII klasowymi szkolami. S<\. standardy, jakie klaso-pracownie powinny spelniae. Zachodzi 
jednak pytanie ezy na czterech czy pi«ciu uczniow wydatek rz«du 50.000 zl jest wydatkiem 
racjonalnym. Zaehodzi r6wniez pytanie czy rodzice rzeczywiscie chcq, by ieh dzieei 

ucz«szczaly do tak malej szkoly. Samorz<\.d nie likwiduje szk61, ale moze to uczynie 
demografia. Z obaw<\. patrzymy na dane statystyczne dw6ch najmniejszyeh szk61 : 

w Koziegl6wkach i w Siedlcu Duzym . W chwili obecnej moma l<\.czye zaj«cia , po reformie 
nie moma l<\.czye zaj«e , czyli zaj«cia w klasie VII i VIII bled<\. prowadzone nawet dla 4 czy 5 
uezniow w klasie. 
Pan Andrzej Szostak proponowal, by wr6cie do tematu utworzenia zlobka, bo mieszkailcy 
o to pytajq, a w Ministerstwie s<\. srodki na ten cel. 

Pani Katarzyna Zychowicz wyjaSnila, ze realizowany byl Program "Maluch", ale obecnie nie 
rna juz srodk6w na ten cel. Obecnie s<\. zapowiedzi kolejnego programu, ale nie rna wydanyeh 
rozporz<\.dzen w tej sprawie. 

Ad. pk! 14 

Przewodnicz<\.ca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk przedstawila informacj« 
o dzialaniach podejmowanych w okresie rni«dzysesyjnym. 

W okresie od ostatniej sesji Rady GiM w dniu 29 grudnia 2016 r. podejmowane dzialania to: 
przygotowanie porz<\.dku obrad biez<\.cej sesji, 
zwolanie wspolnego posiedzenia kornisji Rady, 
praca nad materialami sesyjnymi, 

oraz sprawy biez<\.ce. 
Do Rady Gminy i Miasta wplyn«ly pisma: 

- pismo OSP w Kozieglowach 0 przekazanie dotacji w kwocie 50.000 zl na remont stra:i:nicy, 
- pismo OSP w Siedlcu Duzym 0 udzielenie dotacji w kwocie 50.000 zl na remont garazu. 
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Ad. pkt 15 

Radni nie zglaszali pisemnych wnioskow i interpelacji. 

Ad. pkt 16 

W wolnych wnioskach zabierali glos: 
Pani Bozena Konopka podzil<kowala za liczne przybycie na koncert noworoczny , ktory odbyl 

sil< w Mzykach. 
Soltys wsi Lgota Goma Pani Elzbieta Jegier poinformowala, ze dwa dni temu w Lgocie 
Gomej na drodze gminnej mial miejsce wypadek, bo bylo ~Hisko. Rozmawiala na temat 
posypywania drog z Panem Musialikiem z ZUK, czym posypywane s1\c drogi skoro jest slisko, 
a na drogach powiatowych ~Hisko nie jest. 
Pani Joanna Kolodziejczyk stwierdzila, ze drogi gminne s1\c dobrze utrzymane, ale w okresie 
zimowym nalezy dostosowae warunkijazdy do warunk6w atmosferycznych. 

Pan Grzegorz Musialik poinformowal, ze po informacji Pani Soltys sprawdzil drogl< i nie byla 
sliska, a Policja poinformowala, ze przyczyn1\c wypadku nie byla sliskose jezdni. 
Pan Burmistrz poinformowal, ze w sytuacjach nadzwyczajnych reagujemy na biez1\cco. Soltysi 
znaj1\c telefony, maj1\c kontakt i po zg!oszeniu od razu reagujemy . Kiedys czeka!o sil< 

kilkanascie godzin na odsniezanie , w tej chwili reagujemy na biez1\cco. S1\c dyzury , mozna 
wykonac telefon w sprawie odsniezenia. Bl<dziemy sil< starae , by zimowe utrzymanie drog 

ulegalo poprawie. 
Pani Joanna Kolodziejczyk podkreslila, ze drogi gminne s1\c bardzo dobrze utrzymane , za co 
podzil<kowala pracownikom Zespo!u Uslug Komunalnych, natomiast powiatowe nie. 
Radny Radu Powiatu Pan Mariusz Morawiec stwierdzil, ze Pani Przewodnicz1\cca atakuje 

powiat, a s1\c spotkania na kt6rych moma zglaszae problemy, moma tez zadzwonie. 
Przewodnicz'lcca Rady stwierdzi!a, ze w Starostwie nasza Gmina nie jest zauwaZana, choe 
kazde zadanie powiatu na terenie naszej gminy dotowane jest z naszego budzetu. 
Wykonywany w ubieg!ym roku chodnik w Winownie gmina Kozieglowy rowniez 

dofinansowala , a tymczasem w innej gminie w powiecie wykonywano asfalt i chodnik 
ze srodk6w powiatu. Podkreslila, ze radni powiatowi tak'lc sytuacje akceptuj'lc. 
Pan Mariusz Morawiec poinformowal, ze na pocz'lctku kadencji proponowal, by byl 
zapraszany na komisje Rady Gminy, w6wczas na bie~co moma by!oby zglaszae uwagi. 
Pan Damian Cesarz poinformowal, ze zg!aszal uwagi co do budowy chodnika w Winownie. 
Pani Joanna Ko!odziejczyk podkreslila, ze Gmina Kozieg!owy jest w powiecie pomijana. Jesli 
z budzetu Gminy nie byloby wsparcia finansowego Zadne zadania nie by!yby wykonywane. 

Pan Mariusz Morawiec wyjasnil , ze wszystkie gminy dokladaj'lc po rowno, taka umowa 
obowill,Zuje. Poinformowal, ze od dzis nie jest czlonkiem Zarz'lcdu Powiatu. 

Ad.pktl6 
Wobec wyczerpania porz'lcdku obrad, Przewodnicz'lcca Rady Pani Joanna 

Ko!odziejczyk zamknf<la obrady dwudziestej si6dmej Sesji Rady Gminy i Miasta 
Kozieglowy, dzil<kuj'lcc radnym oraz zaproszonym gosciom za przybycie i udzial w sesji. 
Na tym obrady dwudziestej si6dmej Sesji zakoilczono. 

Pm<oki>l 'p,,,,"tit,, u~yj,. PRZEyv, I. :-~f\\ .. ,A RADY 
Gminy 1 ;I •• fa Koziegb"IY 


